
Zápis č. 1/2006 
ze zasedání Výkonného výboru FMS AČR dne 28. března 2006 

Praha 
 

 
Přítomni:        R. Ječmínek, M. Čada, K. Nauš, V. Janek, P. Jiran, J. Kuklík, P.  

Moravec, A. Blažek, V. Procházková, M. Syrůček, A. Zemen, M. Verner, 
V. Klatovský, V. Benešová, M. Švejdová, J. Vaňková 

Nepřítomni: 
Omluveni: J. Charvát, A. Jakoubi, V. Količ, L. Kamenický, G. Ittner 
Neomluveni: P. Jalovecký, P. Zelinka 
 
 
Program: 
1. Kontrola zápisu č. 3 ze zasedání 1. 11. 2005 
2. Zprávy z FIM Conference meeting 
3. Kandidatury do FIM 
4. Zprávy předsedů výkonných výborů a komisí – informace o školení 
5. Akreditace novinářů 
6. Různé 
 
1. Kontrola zápisu č. 3 ze zasedání 1. 11. 2005 
Zápis byl schválen bez připomínek. 
 
2. Zprávy z FIM Conference meeting 
Zprávu předložil p. Verner za PD, p. Zemen za TZM , p. Syrůček za Lékařský panel a 
GS p. Nauš. 
p. Verner upozornil na bod 11. ze své zprávy, týkající se požadavku AMK ZP 
Pardubice na pořádání finále kvalifikace do GP 2008, který nebyl akceptován. 
M. Syrůček a V. Procházková informovali o tom, že bude prováděno více 
antidopingových kontrol během motocyklových podniků i mimo ně. Předběžný termín 
konání semináře CMO v Praze je stanoven na 10. 2. 2007. 
P. Zemen hovořil o nové disciplíně MS  Freestylu. 
GS informoval o nové komisi FIM žen, která měla  letos v Ženevě své první jednání. 
 
3. Kandidatury do FIM 
Bylo navrženo 5 kandidátů do komisí a panelů FIM: 
M. Verner do komise ploché dráhy (CCP), P. Jiran do komise trialu (CTR),  
V. Procházková a M. Syrůček do lékařského panelu (CMI) a J. Šťovíček jako 
kandidát do právního panelu (CJI). Kandidáti byli schváleni bez připomínek. 
 
4. Zprávy předsedů výkonných výborů a komisí – informace o školení 
LK plánuje kontroly alkoholu u jezdců a činovníků během sportovních podniků. Do 2 
měsíců bude vypracován nový Lékařský řád. 
EK pro zkvalitnění práce a lepší informovanost pořadatelů vydala manuál 
ekologického činovníka. Bude přeložen řád Životního prostřední FIM do češtiny a 
uveřejněn na webových stránkách AČR. Během sezóny 2006 budou pořadatelé a 
jezdci upozorňováni na zpřísňování ekologických řádů pro sezónu 2007. 
Dle poznámek o funkčnosti společných komisí od  V. Klatovského a V. Procházkové  
je přenos informací a zkušeností pouze jednostranný, a to z FMS do FAS – toto je 
v řešení na úrovní GS FMS a FAS. 



ČK – uspořádala školení ve Fryštáku a v Praze, zúčastnilo se cca 80 činovníků. 
TK - konalo se dvoudenní školení v Hořicích, kterého se zúčastnilo 50 technických 
komisařů.  
VV PD – odjelo se několik podniků na ledové ploché dráze. Školení činovníků 
proběhne 8. 4. 
VV SZM – proběhla školení činovníků v Mostě a Brně, dodatečně bude organizováno 
školení pro činovníky, kteří se nemohli zúčastnit v předepsaných termínech. 
VV Endura – stoupl počet juniorských účastníků na ME. V letošním roce se 
evropského šampionátu zúčastní 15 jezdců. Školení činovníků a pořadatelů již 
proběhlo. 
VV TZM – v M ČR v motoskijöringu již známe mistry pro letošní sezónu. O tuto 
disciplínu je stoupající zájem z řad jezdců i diváků. Proběhla  školení činovníků na 
Moravě a v Čechách. Pro supermoto bylo uspořádáno samostatné školení činovníků. 
VV Trialu – školení činovníků proběhne na konci měsíce dubna v Jiníně. AMK 
Nepomuk má zažádáno o pořádání MS v trialu v roce 2008, v této souvislosti se čeká 
na vyjádření MŠMT, zda bude poskytnuta dotace. 
 
Prezident AČR apeloval na to, aby v průběhu sezóny byly prováděny minimální 
změny řádů a tím se předešlo následným nedorozuměním a komplikacím v jejich 
výkladu. 
 
5. Akreditace novinářů 
GS informoval o změně způsobu akreditace novinářů na FIM. 
Předložené seznamy novinářů FMS AČR i FIM byly schváleny. 
Sekretariát FMS se obrátí na FIM s dotazem týkajícím se holandského novináře, 
který je na seznamu uveden jako novinář AČR, přestože AČR žádný souhlas nedal. 
 
6. Různé 
Plánovaného školení lékařů FIM v Praze se mohou zúčastnit zástupci FMS i FAS, 
jelikož si každý účastník hradí náklady sám a je pouze na jeho zvážení, zda má 
zájem o školení s cílem získání nových poznatků a informací, nebo si zažádá i o 
licenci. Počet lékařů FMS s licencí FIM je v řešení na úrovni sekretariátu FMS, 
předsedů jednotlivých výkonných výborů a potřeb pořadatelů. 
 
Delegace ekologů 
Na základě předložených delegací činovníků žádá předseda SZM a zástupce TZM 
s odkazem na VSŘ článek N 40.9 o zrušení delegace ekologů na volných podnicích. 
Závěr: Byly vyřazeny 4  volné podniky SZM a  3 TZM. Aby v příštích sezónách 
nedocházelo k těmto nedostatkům při delegacích činovníků, bude brán větší zřetel 
na podmínky stanovené VSŘ. 
Po této diskusi a úpravách byly schváleny delegace ekologů bez připomínek. 
Delegace časoměřičů – schváleny bez připomínek. 
Delegace technických komisařů – schváleny bez připomínek. 
Delegace předsedů a členů JURY – schváleny s připomínkou prezidenta AČR na 
snížení počtu delegací V. Benešové. Tato připomínka bude projednána v předsedou 
VV TZM. 
 
GS FMS informoval o schválení dotace z MŠMT na doplnění stávajícího systému 
časoměrného zařízení (transponderů).  
 
 



Návrh V. Benešové za TZM, aby školení činovníků probíhalo 1x za 2 až 3 roky 
s odůvodněním, že jsou prováděny každoročně pouze minimální změny řádů bude 
projednán na podzimním zasedání VV FMS. Bude brán v potaz individuální přístup 
svazů. 
 
Návrh V. Procházkové na výjezdní zasedání VV FMS byl schválen. 
 
GS oznámil předpokládané termíny a místa vyhlášení mistrů ČR FMS 25. 11.  2006 
v Litomyšli a vyhlášení Alpe Adria 9. 12. 2006. 
 
 
Zapsala: J. Vaňková 


